

2. Juli 2015



The Royal Bank of Scotland plc

MITTEILUNG AN DIE WERTPAPIERINHABER

Wertpapiere: RBS Generic Drugs TR Index Open End Zertifikate
ISIN: NL0000605582
WKN: ABN9PP
Ausgabetag: 16. August 2006
Emittentin: The Royal Bank of Scotland plc
(ursprüngliche Emittentin: ABN AMRO Bank N.V., London Branch)

Gemäß Allgemeiner Bedingung 4 der Wertpapiere (*General Condition 4, Notices*) gibt die Emittentin hiermit den Wertpapierinhabern die nachstehende Änderung der Definition des Zertifikatewerts (*Certificate Value*) in Produktbedingung 1 (*Product Condition 1, Definitions*) auf Grundlage von Allgemeiner Bedingung 7(b)(iii) (*General Condition 7(b)(iii), Modifications*) bekannt.

Der Zertifikatewert am Ausgabetag (*Issue Date*) in Höhe von „EUR 82.00“ wird durch den Betrag in Höhe von „EUR 84.38“ wie folgt ersetzt:

„Certificate Value“

(i) on the Issue Date:

$$CV_0 = \text{EUR } 84.38$$

Diese Änderung ist mit sofortiger Wirkung wirksam.

Diese Mitteilung sollte zusammen mit den Bedingungen der Wertpapiere gelesen werden. Begriffe, die hierin nicht abweichend definiert sind, haben die Bedeutung, die ihnen in den Bedingungen zugewiesen ist.

2 July 2015



The Royal Bank of Scotland plc

NOTICE TO THE HOLDERS

Securities: RBS Generic Drugs TR Index Open End Certificates
ISIN: NL0000605582
WKN: ABN9PP
Issue Date: 16 August 2006
Issuer: The Royal Bank of Scotland plc
(original issuer: ABN AMRO Bank N.V., London Branch)

The Issuer hereby gives notice to the Holders of the Securities in accordance with General Condition 4 (*Notices*) relating to the Securities of the following modification made to the definition of "Certificate Value" in Product Condition 1 (*Definitions*) pursuant to General Condition 7(b)(iii) (*Modifications*).

The Certificate Value on the Issue Date of "EUR 82.00" shall be replaced by the amount of "EUR 84.38" as follows:

“Certificate Value”

(i) on the Issue Date:

$$CV_0 = \text{EUR } 84.38$$

This modification shall become effective with immediate effect.

This Notice should be read in conjunction with the Conditions relating to the Securities. Capitalised terms not otherwise defined herein shall have the meaning ascribed to them in those Conditions.